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Idag hade vi på Ingenjörsbyrån Andersson & Hultmark en workshop för att diskutera våra miljömål för
2019 och framåt. Arbetet bedrevs som ett grupparbete med många intressanta och givande
diskussioner.

Exempel på frågor som diskuterades är:

– Hur kan vi som installationskonsulter sätta upp mål och mäta nyttan av våra tjänster i våra
uppdrag?

– Hur balanserar vi nytänkande med tillförlitliga lösningar?

– Hur kommer våra tjänster/projektering att påverkas/förändras av samhällets energi- och miljömål?  


